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Ref. Fra bestyrelsesmøde 31. Oktober 2019  
Afbud: Rene, Søren, John H, Mogens W 

Ref. fra sidst: Godkendt  

Dagsorden: 

1) Invitation af politikerne i Køge - arb. gruppens oplæg (John H, John K, Hans Henrik):  
Gr. havde udarbejdet 4 områder som kunne være interessant at høre politikernes mening 
om. Vi drøftede muligheder/ideer og gruppen arb. videre. Michael indtræder i stedet for  
John K  

2) Miljøgruppen i Ejby som har arrangeret ”skrald opsamling”: Dorte har talt med Nadia og  
hun vil gerne have vores opbakning. Indsamlingen følger dagen i Dansk Naturfredning og sidst var 
der 55 pers. Og de gik 2,5-3 timer. På skolen er der meget skrald – Dorte tager kontakt til 
inspektøren. Flere sponsorer vil være godt. Målet er at tiltrække flere unge. Ikke mange ældre 
deltog. Næste affaldsindsamling bliver søndag. 26. April. DN tlf. 39174000 
 
3) Hvor langt er ”nej tak til Ring 5” v. Kirsten Nymann nået: Dorte har talt med Kirsten Nymann 
og de er i fuld gang med at undersøge hvilken rettigheder vi har via rettens gang. Politikerne 
svinger meget i hvor meget de er imod Ring5. Der er lavet et nyt kommissorium der bl.a vil kigge 
på trafikmønstre, toge, offentlig transport mm  

4) Hjertestarter kursus – hvad koster tilbudet i petanque foreningen og kan Ejby Borgerforening 
evt deltage med interesserede medlemmer? – Mogens W (ikke tilstede) 

5) Muligheden for 1. hjælps kursus med Røde Kors: Hans Henrik har talt med en der underviser i 
1. hjælp og der er mulighed for at vi kan lave en aften eller to om at få undervisning i 1. hjælp, dog 
uden at få cert. Nærmere vil følge.  
 
6) Borup Borgerforening ifht ETK: Vi har været på rundtur i Ejby og syntes vores by ser forsømt ud 
og derfor ville vi kontakte Borup for at høre hvordan tingene stod til der. Dorte har skrevet med 
deres formand og et møde var aftalt men der kom ikke mere ud af det. Vi talte om at app’en ”Gi et 
praj” til kommunen og har gode erfaringer med at den fungere rigtig godt og at vi skal gøre vores 
borger opmærksom på den. 

7) Film om Ejby: Dorte har fået tilsendt en mail om at fremme kendskabet til Ejby… vi besluttede 
at den ikke ligge på vores bord og at vi ikke har penge til det i foreningen 

8) Bordet rundt – John K meddelte at han fraflytter og derfor er vi på udkig efter nye 
bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

9) Næste møde vil være den 28. nov 

Referent Dorte


